

電子郵件同意書

致： 大唐投資(金業)有限公司
(以下簡稱“大唐”)
香港金鐘道 95 號統一中心 32 樓 A3 室

(傳真: 3550 6999)

本人／吾等同意接受以電子郵件形式(電子郵件)收取由大唐發出之買賣日結單及月結單。本人／吾等明白及確認自有關服務生效後，貴公司將停止以郵遞方式發放本人／吾等之買賣日結單及月結單。

戶口姓名： _____ 戶口號碼： _____

電子郵箱地址： _____

客戶簽署： _____ 日期： _____

- 註： 1. 請確保 閣下之電子郵箱有足夠之容量，如未能收取有關之結單，請盡快通知 閣下的經紀或致電本司(852) 3550 6901
2. 大唐投資(金業)有限公司將不會對因通訊設施發生故障或傳送失靈，或因任何不可完全倚賴之通訊媒介，或非本公司控制範圍或預測之任何其他原因所造成傳送或收取資訊之延誤負責。

E-MAIL CONSENT LETTER

TO: GRAND INVESTMENT (BULLION) LIMITED
(Known as Grand")

(FAX NO. 3550 6999)

Unit A3, 32/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong

I/ We hereby acknowledge and agree to receive the daily statement and monthly statement via electronic mail (“email”) from Grand. I/We understand and acknowledge that **no hard copy of contract note and account statement** will be received thereafter.

Account Name: _____ Account No: _____

E-mail Address: _____

Signature : _____ Date: _____

- Remarks: 1 .Please make sure that your mail box has sufficient capacity to receive the statement. If you cannot receive the mail, please kindly contact your agent or us at Tel. (852) 3550 6901
- 2 .Grand Investment (Bullion) Limited shall not be responsible for any delay or failure in the transmission, receipt of information due to either a breakdown or failure of transmission of communication facilities, or any unreliable medium of communication or to any uncontrollable or unanticipated cause or other causes.